
RA DA TVHEJSKA

w Pszczynie

Protokół nr 0002.059.2023 (LIX)

sesji Rady Miejskiej w Pszczynie

z dnia 22 czerwca 2023 r.

ad. 1.

Przewodniczący Rady Miejskiej w Pszczynie Leszek Szczotka otworzył LIX sesję Rady Miejskiej

w Pszczynie, która rozpoczęła się o godz. 13°°w Dużej Sali Obrad im. Ks. Piotra Skargi.

Prowadzący obrady przywitał radnych, burmistrza, zastępców burmistrza, skarbnika gminy,

sekretarz gminy, przedstawicieli jednostek pomocniczych gminy, wszystkich zebranych oraz

wszystkie osoby, które uczestniczą w transmisji dzisiejszej sesji.

Poinformował, że obrady sesji odbywać będą się zgodnie z klauzulą informacyjną, dotyczącą

RODO w sprawie transmitowania i utrwalania za pomocą urządzeń rejestrujących obraz

i dźwięk oraz sporządzania protokołów z posiedzeń Rady Miejskiej w Pszczynie, nagrywania

i przebiegu sesji Rady Miejskiej w Pszczynie, która umieszczona jest na drzwiach wejściowych

sali sesyjnej oraz na ekranie telewizora.

Prowadzący obrady poinformował, że na ustawowy stan 23 radnych na sali obecnych jest

20 radnych i stwierdził kworum.

Obecni w chwili rozpoczęcia obrad:

1. Marek Dutkowski

2. Renata Dyrda

3. Krystyna Fuławka

4. Arkadiusz Gardiasz

5. Ireneusz Gruszka

śę—MeFeeia—Kanaśek—Lanandewska

7. Henryk Kopiec

Sf—łaeeieiśabis

9. Grzegorz Kuczera

11. Andrzej Mańka

12. Barbara Psik

13. Piotr Rabaszowski

14. Monika Rąba

15. Maciej Stieber

16. Leszek Szczotka

17. Marek Szklorz

18. Maria Szostak

19. Łukasz Tetla

20. Marta Wojciechowska—Smolarz

21. Andrzej Wojtanowicz

22. Rafał Wróbel

23. Michał Ziebura

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu sesji.



ad. 2.

Prowadzący obrady Przewodniczący rady Leszek Szczotka zapytał, czy do porządku obrad są

jakieś wnioski.

Wniosków o zmianę porządku obrad nie było i prowadzący obrady stwierdził, że dzisiejsza

sesja odbędzie się zgodnie z przedstawionym porządkiem obrad:

1. Otwarcie i stwierdzenie kworum.

2. Przedstawienie porządku obrad.

3. Przyjęcie protokołu LVIIl sesji Rady Miejskiej w Pszczynie.

4. lnformacje i sprawozdania burmistrza:

1) lnformacja o pracach w okresie międzysesyjnym,

2) Raport o sytuacji ekonomiczno-finansowej samodzielnego publicznego zakładu opieki

zdrowotnej Pszczyńskiego Ośrodka Rehabilitacyjno—Terapeutycznego za rok 2022,

3) Sprawozdanie z realizacji „Programu współpracy na rok 2022 Gminy Pszczyna z

organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi działalność

pożytku publicznego”.

5. Raport o stanie Gminy Pszczyna za rok 2022 i głosowanie nad udzieleniem Burmistrzowi

Pszczyny wotum zaufania:

1) debata nad raportem,

2) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Pszczyny wotum zaufania.

6. Rozpatrzenie i zatwierdzenie sprawozdania finansowego i sprawozdania z wykonania

budżetu gminy za rok 2022:

1) wystąpienie burmistrza Pszczyny,

2) przedstawienie opinii komisji rady,

3) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Katowicach,

4) podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego

i sprawozdania z wykonania budżetu gminy za rok 2022.

7. Rozpatrzenie uchwały w sprawie absolutorium dla Burmistrza Pszczyny za rok 2022:

1) wystąpienie Przewodniczącej Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Pszczynie,

2) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Katowicach,

3) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Pszczyny absolutorium za rok 2022.

8. Rozpatrzenie projektów uchwał:

1) Projekt uchwały w sprawie powołania Zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na

ławników do sądów powszechnych,

2) Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji o przystąpieniu do Sojuszu Pokojowego

i o potwierdzenie sprzeciwu na połączenie Polski i Ukrainy wjedno państwo,

3) Projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie zatwierdzenia planu kontroli Komisji

Rewizyjnej Rady Miejskiej w Pszczynie na 2023 rok, *

4) Projekt uchwały w sprawie przyjęcia programu polityki zdrowotnej ,,Program

wczesnego wykrywania nowotworéw jelita grubego wśród mieszkańców Gminy

Pszczyna na lata 2023-2027",



5) Projekt uchwały w sprawie przyjęcia programu polityki zdrowotnej „Program

profilaktyki cukrzycy typu 2 dla mieszkańców Gminy Pszczyna w wieku 45-65 lat

na lata 2023-2027”,

6) Projekt uchwały w sprawie okres’lenia zasad itrybu przeprowadzania konsultacji

społecznych związanych z przygotowaniem Pszczyńskiego Budżetu Obywatelskiego 2024,

7) Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na złożenie wniosku o wygaśnięcie

trwałego zarządu,

8) Projekt uchwały w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji oraz trybu

prz‘eprowadzania kontroli prawidłowości pobrania i wykorzystania dotacji

udzielanych z budżetu gminy Pszczyna,

9) Projekt uchwały w sprawie obciążenia służebnością gruntową nieruchomości

położonej w Pszczynie przy uI. Witolda Bielasa,

10) Projekt uchwały w sprawie obciążenia służebnością gruntową nieruchomości

położonej w Pszczynie pomiędzy ul. Warowną i Placem Targowym,

11) Projekt uchwały w sprawie obciążenia służebnością gruntową nieruchomości

położonej w Studzionce przy ul. Wodzisławskiej,

12) Projekt uchwały w sprawie uchylenia uchwały w sprawie wyrażenia zgody na

sprzedaż nieruchomości położonych w Pszczynie przy ul. M. Skłodowskiej-Curie,

13) Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości

położonej w Pszczynie przy ul. Marii Skłodowskiej - Curie oraz na odstąpienie od

obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy,

14) Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości

położonej w Pszczynie przy uI. Katowickiej,

15) Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały dotyczącej przyjęcia Regulaminu

udzielania dotacji celowej na dofinansowanie przedsięwzięć związanych z usuwaniem

wyrobów zawierających azbest z terenu Gminy Pszczyna w latach 2021-2023,

16) Projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie udzielenia Powiatowi Pszczyńskiemu

pomocy finansowej na realizację zadań na drogach powiatowych,

17) Projekt uchwały w sprawie przekazania środków finansowych dla Policji,

18) Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2023,

19) Projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Pszczyna.

9. Wolne głosy, komunikaty.

10. Zamknięcie obrad — LIX sesji Rady Miejskiej w Pszczynie.

ad. 3.

Przewodniczący rady Leszek Szczotka powiedział, że protokół LVIII sesji Rady Miejskiej

z 18 maja 2023 r. był wyłożony do wglądu w biurze rady oraz dostępny na stronie Biuletynu

Informacji Publicznej Urzędu Miejskiego w Pszczynie.

Zapytał, czy do protokołu LVIII sesji rady sąjakieś uwagi.

Uwag nie wniesiono i prowadzący obrady poddał protokół pod głosowanie.

Wyniki głosowania: ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 3



Wyniki imienne:

ZA (19): Marek Dutkowski, Renata Dyrda, Krystyna Fu’rawka, Arkadiusz Gardiasz, lreneusz

Gruszka, Henryk Kopiec, Grzegorz Kuczera, Andrzej Mańka, Barbara Psik, Piotr Rabaszowski,

Monika Rąba, Maciej Stieber, Leszek Szczotka, Marek Szklorz, Maria Szostak, Łukasz Tetla,

Marta Wojciechowska-Smolarz, Rafał Wróbel, Michał Ziebura

WSTRZYMUJE SIĘ (1): Andrzej Wojtanowicz

NIEOBECNI (3): Marcela Kanafek— Lewandowska, Jacek Kubis, Marcelina Leki

Przewodniczący rady stwierdził, że protokół LVIII sesji Rady Miejskiej w Pszczynie został

przez Radę przegłosowany wymaganą większością głosów.

(W tym momencie na salę obrad przybył radny Jacek Kubis. Liczba radnych biorących udział w obradach

wynosiła 21).

ad. 4.

Przewodniczący obrad Leszek Szczotka powiedział, że Informację burmistrza Pszczyny o pracach

w okresie międzysesyjnym, Raport o sytuacji ekonomiczno-finansowej samodzielnego

publicznego zakładu opieki zdrowotnej Pszczyńskiego Ośrodka Rehabilitacyjno-

Terapeutycznego za rok 2022, Sprawozdanie z realizacji „Programu współpracy na rok 2022

Gminy Pszczyna z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi

działalność pożytku publicznego Radni otrzymali. Zapytał, czy do tej informacji i sprawozdań

Radni mają zapytania lub uwagi.

Pytań, uwag nie zgłoszono i przewodniczący rady stwierdził, że ww. informacja

i sprawozdania zostały przez radę przyjęte do wiadomości.

Informacja isprawozdania Stanowią odpowiednio załączniki nr 2, 3 i4 do protokołu Sesji.

ad. 5.

5.1)

Prowadzący obrady przystąpił do realizacji kolejnego punktu sesji — Raport o stanie Gminy

Pszczyna i głosowanie nad udzieleniem Burmistrzowi Pszczyny wotum zaufania i poprosił

Burmistrza Pszczyny Dariusza Skrobola o przedstawienie Raportu o stanie Gminy Pszczyna

za 2022 rok.

Burmistrz Pszczyny Dariusz Skrobol powiedział„Panie Przewodniczący, Wysoka Rado,

Drodzy Goście, zgodnie z zapisami ustawy o samorzqdzie gminnym jak co roku przedstawiam

Państwu Raport o stanie gminy. Raport, który w swoim zakresie opracowania dotyka

wszystkich aspektów prawnych, ekonomicznych, gospodarczych, społecznych, tego co

robiliśmy wspólnie przez ostatnie 12 miesięcy w roku 2022. Raport równieź przedstawia

aktualną sytuację ekonomiczną gminy, stan środków, stan majątku oraz wszystko to co dzięki

zatwierdzonemu budżetowi w roku 2022 przez Radę zostało wykonane izadania, które

zostały w tym budżecie zapisane są oczywiście odzwierciedlone w Raporcie o stanie gminy.

Raport, ponieważ u5tawodawca dał nam dowolność w kształtowaniu tego dokumentu, po

wielu dyskusjach, które również odbyły się z Państwem na początku, pamiętacie Państwo

kadencji, zdecydowaliśmy aby raport był dosyć obszerny i zawierał wszystkie te elementy,

które wiążą się z funkcjonowaniem gminy Pszczyna. Dlatego też oprócz oczywiście

funkcjonowania samego miasta znajdziecie Państwo w raporcie informacje na temat



funkcjonowania jednostek pomocniczych oraz takjak powiedziałem inwestycji zarówno tych

finansowanych z budżetu gminy ale również finansowanych ze źródeł zewnętrznych. Myślę tu

o s'rodkach pochodzqcych z Unii Europejskiej, środkach rządowych i różnego rodzaju

subwencjach, dotacjach oraz środkach prywatnych, bo również takie w zeszłym roku

mieliśmy. Jeżeli macie Państwo jakieś pytania, uwagi, wątpliwościjestem do Państwa

dyspozycji”.

Prowadzący obrady Leszek Szczotka powiedział, że zgodnie z ustawą o samorządzie gminnym

kolejny punkt porządku obrad poświęconyjest debacie nad Raportem o stanie gminy Pszczyna.

Poinformował, że do dnia 21 czerwca br. nikt z mieszkańców nie dokonał pisemnego

zgłoszenia chęci uczestnictwa w dzisiejszej debacie.

W związku z brakiem zgłoszeń mieszkańców do wzięcia udziału w debacie zapytał, czy ktoś

z radnych chciałby zabrać głos.

Głosów w debacie nie było w związku z tym prowadzący obrady zamknął debatę nad

Raportem o stanie gminy.

Raport o stanie gminy Pszczyna za rok 2022 stanowi załącznik nr 5 do protokołu sesji.

5.2)

Przystąpiono do podjęcia uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Pszczyny wotum

zaufania.

Przewodniczący rady poinformował, że zgodnie z art. art. 283a. ust. 9 ustawy o samorządzie

gminnym, uchwała o udzieleniu Burmistrzowi Pszczyny wotum zaufania podejmowana jest

bezwzględną większością głosów ustawowego składu rady, po czym odczytał projekt uchwały

w sprawie udzielenia Burmistrzowi Pszczyny wotum zaufania.

Prowadzący obrady zapytał, czy do projektu uchwały sąjakieś uwagi, pytania, propozycje

zmlan.

Pytań, uwag, propozycji zmian nie zgłoszono i przystąpiono do głosowania.

Wyniki głosowania:

ZA: 20, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:

ZA (20): Marek Dutkowski, Renata Dyrda, Krystyna Fuławka, Arkadiusz Gardiasz, Ireneusz

Gruszka, Jacek Kubis, Grzegorz Kuczera, Andrzej Mańka, Barbara Psik, Piotr Rabaszowski,

Monika Rąba, Maciej Stieber, Leszek Szczotka, Marek Szklorz, Maria Szostak, Łukasz Tetla,

Marta Wojciechowska—Smolarz, Andrzej Wojtanowicz, Rafał Wróbel, Michał Ziebura

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1): Henryk Kopiec

NIEOBECNI (2): Marcela Kanafek—Lewandowska, Marcelina Leki

W wyniku głosowania, w obecności 21 radnych, Uchwała Nr LIX/741/23 w sprawie

udzielenia Burmistrzowi Pszczyny wotum zaufania, podjęta została większością 20 głosów

„za", przy 1 głosie „wstrzymującym się", bez głosów „przeciw”. Prowadzący obrady

stwierdził, że uchwała podjęta została przez radę wymagana większością głosów.



ad. 6.

Prowadzący obrady Leszek Szczotka przystąpił do realizacji kolejnego punktu sesji ~

Rozpatrzenie i zatwierdzenie sprawozdania finansowego i sprawozdania z wykonania

budżetu gminy za rok 2022. Sprawozdanie z wykonania budżetu gminy za rok 2022 wraz

z załącznikami oraz sprawozdanie finansowe stanowią odpowiednio załączniki nr 6 i 7 do

protokołu sesji.

6.1)

Głos zabrał Burmistrz Pszczyny Dariusz Skrobol. Podziękował za udzielenie mu wotum

zaufania i powiedział: „Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, bardzo dziękuję za udzielenie mi

wotum zaufania bo, to też wotum zaufania dla wszystkich naszych pracowników

realizujących oczywiście zadania, które opisaliśmy w Raporcie o stanie gminy. Sprawozdanie

z wykonania budżetu gminy za rok 2022 przygotowałem również szereg informacji, które są

istotne z punktu widzenia zarówno mieszkańca, jak i radnych. Budżet gminy to bardzo

aktywny dokument. Pamiętam swoje czasy, kiedy byłem w Państwa ławach, kiedy dokument

w postaci budżetu gminy, jak był zmieniany dwa razy w roku, trzy razy w roku to było dużo,

ale ze względu na środki unijne, wejście oczywiście do Unii, różnego rodzaju sytuacji

kryzysowych, pandemicznych, wojennych, dzisiaj zmiany w budżecie to jest rzecz naturalna i

nie wyobrażalibyśmy sobie i Państwo i myjako służbyfinansowe i burmistrz, aby można było

funkcjonować na dokumencie, który został raz zatwierdzony i nie jest modyfikowany, nie jest

elastyczny do sytuacji, które dzieją się w naszym otoczeniu. Dlatego też również gorące

podziękowania dla Państwa za rok 2022, ponieważ wszystkie propozycje, które składaliśmy w

postaci właśnie zmian budżetowych, czy to zwiększenia, bo głównie to dotyczyło zwiększeń

budżetowych, czy zmian budzetowych, zostały przez Państwa zaakceptowane, a co za tym

idzie ciqgłośćfunkcjonowania zarówno instytucji, jak i przede wszystkim realizacji budżetu

daje efekt taki, że otrzymaliśmy wszystkie pozytywne opinie z realizacji budżetu za rok 2022.

A jak to się Drodzy Państwo kształtowało w roku 2022. Po stronie dochodów mieliśmy kwotę

347.024.856,13 zł, natomiast po stronie wydatków 384.636.149,33 zł. W tym planowane

przychody wynosiły 53.086. 856,98 zł, planowane rozchody wynosiły 15.475.563, 78 zł.

Dochody budżetu gminy zrealizowano w kwocie 319. 716. 727,51 zł, co daje wykonanie na

poziomie 92,13 % założonego planu.

Wszczegółowym opisie, który Państwu przedstawiliśmy są oczywiście informacje na temat

dochodów budżetu gminy, zarówno po stronie dochodów bieżących jak i dochodów

majątkowych. Co jest ważne w przypadku dochodów Drodzy Państwo, pozyskiwaliśmy,

tak zresztą jak przez ostatnie lata, środki unijne i w tym przypadku na projekty i zadania

realizowane z udziałem unijnych środków wydaliśmy kwotę, czy pozyskaliśmy kwotę łączną

8.561.729,47Zł.

Warto tutaj również nadmienić, że wiele zadań w budżecie, o tym będę mówił za chwilę, są to

zadania, które są zadaniami wieloletnimi. Dlatego często kwoty, które podajemy w

sprawozdaniu finansowym za dany rok, one tak naprawdę patrząc tylko i wyłącznie w

perspektywie jednego budżetu nie odzwierciedlają faktycznej realizacji danego zadania,

ponieważ często jest tak, że to zadanie jest rozbite na dwa, czasami na trzy lata realizacji na

terenie naszej gminy. Tak właśnie jednym z takich zadań, które niestety ciągnie się bardzo



długo, zadanie jest bardzo trudne, bardzo skomplikowane, które rozpoczęło jeszcze przed

pandemiq, które jestfinansowane z wielu źródeł i gdzie organizatorem tego zadania

głównym jest Powiat Pszczyński, jesteśmy współuczestniczącym w tym zadaniu to jest

„Budowa zintegrowanego centrum przesiadkowego”, czyli budowa ścieżek rowerowych.

Zadanie, które wielokrotnie było dyskutowane u Państwa na komisjach, zadanie, które w

trakcie swojej realizacji miało wiele problemów i tych problemów dalej nam dostarcza.

Natomiastjesteśmy myślę w kierunku dobrym finalizacji tej budowy, został nam tak

naprawdę jeden odcinek ścieżek rowerowych. Warto dodać, z'e wybudowaliśmy Drodzy

Państwo ponad 80% ścieżek rowerowych w bardzo trudnym terenie, bo budowaliśmy w

terenie miejskim, budujemy w terenie na drogach powiatowych, ale co najważniejsze, to co

przysparzało najwięcej problemów to oczywiście budowa ścieżki rowerowe] przy drodze

wojewódzkiej i w tegorocznym budżecie w roku 2022 na to zadanie przeznaczyliśmy kwotę

4.241.211,09 zł.

Również w ramach środków zewnętrznych, bo to były pieniądze takjak powiedziałem

pozyskane z Unii Europejskiej, pozyska/is'my kwotę blisko 400.000 zł na Cyfrową Gminę. Już w

niedługim czasie, myślę, że zdarzy się to w najbliższym miesiącu każdy mieszkaniec gminy

Pszczyna otrzyma możliwość płacenia podatków i danin na rzecz gminy indywidualnie przez

własne konto bazując na swoim profilu zaufanym lub przez ePUAP. To jest coś do czego

dqz'yliśmy przez wiele lat. Dzisiajjesteśmy na finiszu, trwają ostatnie testy tego systemu i tak

jak powiedziałem system, który został w 2022 roku zapisany w budżecie, jego realizacja

kończy się teraz.

Bardzo ważnymi elementami były również programy związane z ochroną powietrza

iz ochroną przyrody. ! tak na program Słoneczna gmina Pszczyna, etap I, czyli poprawa

efektywności energetycznej — odnawialne źródła energii otrzymaliśmy z Unii 2.835.388,41 zł.

Równiez kolejnym etapem to było zamknięcie kolejnego projektu, tez' bardzo istotnego i

bardzo ważnego dla naszego miasta mianowicie Ochrona różnorodności biologicznej Parku

Zwierzyniec. Program, który również toczył się przez trzy lata izamknęliśmy go w ostatnim

roku 2022 kwotą prawie 350.000 zł. Oczywiście była to finalizacja już całego systemu odnowy

biologicznej naszego dzikiego parku.

Bardzo duża kwotę udało nam się również pozyskać z tzw. Funduszu Pomocowego.

Otrzymaliśmy środki w kwocie prawie 6. 700. 000 zł na realizację bardzo ważnych zadań

związanych z konfliktem wojennym na Ukrainie. Było to: nadawanie numeru pesel

obywatelom Ukrainy, kształcenie i opiekę nad dziećmi i świadczenia pieniężne, pomoc

psychologiczną, posiłki dla dzieci, zakwaterowanie i również pogrzeby. Bardzo chciałem W

tym miejscu podziękować wszystkim zarówno Państwu jako radnym, ale też organizacjom

pozarządowym, mieszkańcom, pracownikom ponieważ w pierwszym okresie, czyli marzec,

kwiecień i później aż do maja zintensyfikowanie działań związanych z pomocq głównie

naszemu miastu partnerskiemu Buczy przeszło nasze najśmielsze oczekiwania. Przesłaliśmy

kilkadziesiąt transportów do Buczy. Dzięki też tej sytuacji nawiązała się współpraca z naszymi

miastami partnerskimi, myślę tutaj o Bergisch Gladbach, które włączyło się bardzo mocno w

pomoc dla Ukrainy i dzisiaj Bucza podpisała również partnerstwo z Bergisch Gladbach, czyli



jestes’my chybajedynym takim przykładem, gdzie trzy miasta są w partnerstwie właśnie w

zakresie pomocy w trakcie tego konfliktu.

Pozyska/iśmy Drodzy Państwo również fundusze z zakresu przeciwdziałania Covid 19. To była

kolejna transza i nie były to małe kwoty, mianowicie 17.932.000 zł na realizację zadań i tutaj

te zadania były głównie ze względu na końcówkę oczywiście okresu związanego z pandemiq

przeznaczone na wypłatę dodatku węglowego. Ten dodatek węglowy dla gospodarstw

domowych wynosił aż 1 7.030.000 zł. Tyle przez nasz budżet zostało przetransportowanych,

przeniesionych środków właśnie w postaci tych dodatków węglowych.

Rok 2022 to również rok kiedy ruszyły mocne działania rządowe związane z Rządowym

Funduszem Polski Ład i na pierwszym etapie one się pojawią te środki dopiero w

sprawozdaniu roku 2023, natomiastjuz' w roku 2022 1.34 7.000 zł zostało zakontraktowanych

na sfinansowanie między innymi takich zadań jak „ Poprawa efektywności energetycznej

oświetlenia ulicznego w gminie Pszczyna”. T0 było zadanie, które jakbyfina/izowało bardzo

szeroko zakrojony wieloletni program oszczędności energetycznych. Dzisiaj mamy większość

latarni wymienionych na latarnie LED—owe. Równiez otrzymaliśmy wsparcie, pierwsze ze

wsparć, ponieważ rok 2023 to była kontynuacja tych zadań z Funduszu dopłat Banku

Gospodarstwa Krajowego na kwotę 6. 747.435,84 zł, dotyczyło to oczywiście sfinansowania

lokali mieszkalnych w zasobach PTBS i ostatecznie rozpoczęcie budowy Osiedla Luiza.

Pierwszy etap jest w trakcie, jestes’my przed ogłoszeniem kolejnego naboru na mieszkania.

Blisko 60% mieszkań jestjuż zakontraktowanych przez naszych mieszkańców i będą mogli się

wprowadzaćjuż w roku 2023.

Natomiast wydatki Drodzy Państwo budżetu gminy zrealizowano w kwocie 352.856.284,212ł,

co stanowi 91,74 % realizacji planu. Również w sprawozdaniu omawianym na wspólnych

komisjach Pan skarbnik przedstawił szczegółowe rozliczenie wydatków. Warto tutaj pochylić

się chwilkę nad takimi zadaniami, które z punktu widzenia działalności społecznej i potrzeb

społecznych były istotne. Mianowicie Drodzy Państwo przede wszystkim to wydatki związane

z infrastrukturą drogową. To jest to co zawsze budzi najwięcej emocji. Jak Państwo wiecie

sieć 250 km dróg przysparza ogromnych problemów w utrzymaniu tej sieci drogowej.

Staramy się budować, dzięki też Państwa akceptacji w budżetach, kolejne kilometry dróg.

Dzisiaj wybudowanie 1 km drogi, z pełną podbudowę, oczywiście z wymogami tymi, które

stawia ustawa o drogach to kwota rzędu 4.000.000 zł, więc sami Państwo widzicie jakie to sq

ogromne s’rodki. Nie mamy dzisiaj możliwości, wielokrotnie to też powtarzam, położenia

nakładki asfaltowej tylko i wyłącznie na drogach szutrowych ponieważ nie ma takiej

możliwości prawnej. / tak w roku 2022 prawie 2.000.000 zł przeznaczyliśmy na pomoc

powiatowi. T0 też jest ważna informacja, ponieważ są to zadania nie wynikające wprostz

zadań własnych gminy. Od wielu lat prowadzimy współpracę z Powiatem Pszczyńskim. Też

dzięki Państwa decyzjom te działania związane z współfinansowaniem zadań na drogach

powiatowych one się dzieją. Oczywiście wszyscy chcielibyśmy żeby było ich więcej, natomiast

my też musimy pamiętać, że przekazując te środki do powiatu musimy ściągnąć tak

naprawdę to wydatkowanie z dróg gminnych i tu zawsze jest duży problem i duża dyskusja

nad tym czy to robić ijeżeli to robić t0 w zamian jakich inwestycji na naszych drogach. I tak

przebudowaliśmy Drodzy Państwo drogi w Piasku, Studzionce, ćwiklicach, Rudołtowicach i



częściowo w kierunku Radostowic w ramach tych 2.000.000 zł, które przeznaczyliśmy na

drogi w roku 2022 dla powiatu. Natomiast w budżecie gminy, w zakresie realizacji dróg

gminnych, to była kwota prawie 7.800. 000 zł i to były in westycje, takjak powiedziałem

przeznaczone głównie na drogi nasze, to była budowa nowych dróg oraz bieżące utrzymanie

dróg szutrowych.

Przygotowałem równieź wykaz wydatków in westycyjnych i wydatków bieżących, wygląda to

mniej więcej 1:1, ponieważ na wydatki inwestycyjne w roku 2022 wydaliśmy kwotę 4,4 mln

zł, natomiast na wydatki bieżące 4,1 mln zł. Taką łączną kwotę przeznaczyliśmy na realizację

tych zadań drogowych. W przypadku inwestycji to są przejścia dla pieszych przy ul.

Kazimierza Wielkiego w Pszczynie, przebudowa ul. Strzelców Podhalańskich w ćwiklicach,

przebudowa ul. Cichego w Pszczynie, rozbudowa ul. Czajkowskiego w Pszczynie, budowa ul.

Pionierów, Zagajniki wJankowicach i w Studzienicach. Przygotowałem Drodzy Państwo też

takie zestawienia dwa, które myślę pokażą kierunek który kiedyś Wiele lat temu kolejne rady,

kolejni burmistrzowi obrali, czyli maksymalizacja oczywiście w miarę możliwości wydatków

na drogi. Jeźeli pozwolicie to chciałbym to Państwu przedstawić. W roku 2019 wydatki

inwestycyjne w stosunku do wydatków bieżących były 5,3 mln zł do 3,2 mln zł, w roku 2020 to

było 3,1 mln zł do 3,6 mln zł, w roku 2021 3,5 mln zł do 3,9 mln zł w skali inwestycyjne

wydatki bieżące. Cały czas te wydatki bieżące, pomimo tego, że uciekamy z tymi kilometrami

dróg w wersji szutrowe] one niestety cały czas nam rosną, albo utrzymują się na lekko

wzrastającym poziomie ze względu oczywiście na stan nawierzchni dróg szutrowych.

Kolejnymi elementami, które są istotne z punktu widzenia funkcjonowania, to te zadania,

które pojawiły się w budżecie isq zadaniami z jednej strony wieloletnimi, a z drugiej strony

oczywiście, które też pokazują się w Wieloletnie] Prognozie Finansowej. Przygotowaliśmyi

Państwo zaakceptowali w roku 2022 między innymi takie inwestycje, które są istotne z

punktu widzenia długoterminowego funkcjonowania gminy. Myślę tutaj oczywiście o

wszystkich zadaniach związanych z poprawieniem jakości życia naszych mieszkańców i

funkcjonowania naszych budynków, czyli o termomodernizacjach zarówno szkółjaki

budynków komunalnych zarządzanych przez AZK i tutaj była kwota prawie 2.000. 000 zł, które

również częściowo pozyskaliśmy środkifinansowe z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony

Środowiska, ale tez' budowa dwóch przedszkoli w sołectwach Czarków i Studzienice.

Przeanalizowaliśmy Drodzy Państwo bardzo wnikliwie demografię izdecydowaliśmy, pomimo

tego, że otrzymaliśmy ostatecznie tylko 8. 000. 000 zł na budowę tych przedszkoli,

przeprowadziliśmy dwa przetargi, zdecydowaliśmy @ budowie tych przedszkoli i te środki

pojawią się, to rozliczenie pojawi się w analizie budżetu roku 2023, ale to są decyzje, które

podjęliśmy w roku 2022.

Również małe, niestety małe środki, ale przynajmniejjakieś ziarenko piasku w tym całym

wiadrze potrzeb się znalazło, mianowicie 2 mln zł udało nam się pozyskać ze środków

rządowych na budowę kanalizacji w Piasku, czyli podłączenie od ul. Słonecznej w części

Pszczyny właśnie w kierunku Piasku. Niestety nie mam dobrych wieści, gdyżjestem po

kolejnych rozmowach zarówno z przedstawicielom! rządu, czyli myślę tutaj o Wojewodzie, jak

iz przedstawicie/ami samorządu. W dalszym ciągu Drodzy Państwo niestety, ale poziom RLM,

czyli tego wskaźnika, który charakteryzuje możliwość złożenia wniosku o sfinansowanie



kanalizacji ze środków zewnętrznych, w przypadku gminy Pszczyna jest niekorzystny i

odpadamy tutaj cały czas na etapie merytorycznej oceny wniosku. Rozmawiamy w tym

temacie zarówno z Marszałkiem, jak i z Wojewodą. No niestety te relacje metropolitarne

tutaj u nas powodują ogromne problemy z moz'liwos’ciq złożenia wniosków o finansowanie

kanalizacji, takjak to było w tych czasach kiedy udało nam się zrobić i skanalizować miasto.

W Wieloletnie] Prognozie Finansowej Drodzy Państwo również znalazły się środkifinansowe

związane z walkq o czyste powietrze, czyli Program Stop Smog i Program Czyste Powietrze.

Tutaj od ponad dwóch lat działa specjalnie powołany przeze mnie referat, który

przepracował u siebie ponad 2,5 tys. wniosków, z czego Drodzy Państwo w ostatnim czasie

realnie inwestycji proekologicznych mniejszych lub większych, myślę tutaj o wymianie

pieców, o termomodernizacjach o różnego rodzaju i innych działaniach, jest to ponad

2 tysiqce takich in westycji na terenie naszej gminy, takjak powiedziałem finansowanych lub

współfinansowanych z budżetu gminy i środków rządowych iśrodków zewnętrznych.

Najważniejsza, największa inwestycja to budowa hali widowiskowej Centrum Kultury

z uwzględnieniem funkcji sportowo-rekreacyjnych na okres 2020-2024 w założonej kwocie

43.000.000 zł. Dzisiajjak Państwo wiecie ona wzrosła ze względu na rewaloryzację cen i

również w roku 2022 w tym budżecie zabezpieczono kwotę 16.203.000 zł. Z bardzo

pozytywnych informacjijest to, że dzisiaj mogę Państwa zaprosić na 23 listopada br. na

planowane otwarcie Centrum Kultury. Myślę, że będziemy w stanie tego terminu dotrzymać,

ponieważ wszystko na budowie przebiega zgodnie z p/anem.

Jeszcze kilka podsumowań ponieważ dużo tych cyfr, dużo informacji, ale tak też wygląda

budżet gminy każdego roku. Nie będę odkrywczym jeżeli powiem, że największa część

budżetu to oczywiście oświata, rok w rok te proporcje są bardzo podobne. Takjak kiedyś

Państwu powiedziałem, że one się wahają pomiędzy 49 a 52%, tyle pokrywa budżet gminy

w zakresie subwencji oświatowej. Zdecydowaliśmy się na prowadzenie jednostek

oświatowych na terenie całej gminy, mamy inwestycje w dzieci co jest najważniejsze, ponad

8 tysięcy uczniów, blisko 1,5 tysiąca zatrudnionych pracowników, to Drodzy Państwo siłą

rzeczy generuje koszty, które oczywiście ponosimy z tego powodu, że dzisiajjesteśmy

świadomi tego, że in westycja w młodzież jest inwestycją najważniejszą. Dzisiaj rano byłem na

podsumowaniu laureatów wszystkich naszych konkursów klas ósmych plus młodzież, która

miała najwyższe średnie. Drodzy Państwo, uwierzcie mi, moźecie być dumni z tego jaka

młodzież dzisiaj jest, jakie osiąga wyniki w nauce, jaka jest naprawdę fantastyczna, jakie

mają świetne pomysły. Można to też było sprawdzić na przykładzie budżetu obywatelskiego

kierowanego właśnie do szkół, który miał miejsce w tym roku po raz pierwszy. Jak to wygląda

w liczbach: wydatki na oświatę w roku 2022 to 130. 791.300,56 zł, w tym wydatki na

edukacyjną opiekę wychowawczą 1.455.455,56 zł. Natomiast otrzymana subwencja

oświatowa to kwota 68.173.020 zł, czyli realnie Drodzy Państwo z naszego budżetu

musieliśmy wygospodarować, zarówno Państwa jak i my ze Skarbnikiem kwotę ponad

64.000.000 zł, aby utrzymać poziom oświaty na tym poziomie, który mamy dzisiaj w gminie

Pszczyna.

Co ważne, od lat prowadzimy bardzo ważny program dla naszej Gminy, dla naszego Miasta,

naszych Wsi, mianowicie Program Niepublicznych Jednostek Systemu Oświaty i w tym
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przypadku dotacja dla niepub/icznych jednostek, myślę tu o przedszkolach to jest

10.060. 081,40 zł, tyle dopłaciliśmy z budżetu do prywatnych przedszkoli. Indywidualnie na

jedno dziecko to jest ponad 970 zł, natomiast dotacje prowadzone dla niepublicznych

żłobków to 1.400.000 zł. Gdyby te środki nie trafiły do tych niepublicznych jednostek,

tak naprawdę tych firm, bo trzeba powiedzieć, że to jest swoista firma działająca oczywiście

w sferze publicznej, tych firm czyli zatrudnień, czyli tak naprawdę wielu, wielu innych

czynników by nie było. Cieszę się, że Państwo rok w rok również te pieniążki w naszym

budżecie gminnym przeznaczacie. Patrząc na demografię, tu też zachęcam Komisję Spraw

Społecznych do tego, aby wzięła na tzw. warsztati popatrzyła się na demografię, ponieważ w

najbliższych latach będziemy mieli spadki ilości dzieci w szkołach, na i konsekwencje tego jak

Państwo doskonale wiecie będą wiadome. Z drugiej strony chciałem bardzo podziękować

wszystkim decydującym, czy/i Pani Staroście głównie i Panu Staroście za wspólną decyzję

próby ogarnięcia bardzo trudnej sytuacji młodzieży w pierwszych klasach szkół średnich,

ponieważ mamyfinisz reformy oświaty, podwójne roczniki. Ilość młodzieży, która próbuje

dostać się do pierwszych klas do szkó1l średnich jest zdecydowanie większa niż ilość miejsc.

Podjęliśmy również decyzje o zwiększeniu ilości oddziałów w naszej szkole średniej. Również

takie decyzje podjął powiat. Patrzę tu na Panią dyrektor, uśmiecha się trochę przez łzy, ale

doskonale wiemy, że będziemy mieli duży, duży problem żeby każda osoba, każda młodzież,

która będzie chciała dostać się do szkoły średniej może to być niemożliwe.

W roku 2022 również Pszczyna nabyła udziały na łączną kwotę 6. 756.435,32 zł w

Pszczyńskim Towarzystwie Budownictwa Społecznego, to wynikało z tego co powiedziałem

wcześniej, czyli te środki dodatkowo finansowe związane z dopłatami bezpośrednimi w PTBS

i dzięki temu rozpoczęcie budowy kolejnego osiedla, które już powstaje. Ważna również

informacja, wszystkie informacje są ważne, ale ta też jest ważna, patrzę tutaj na wszystkich

sportowców, wszystkich działaczy społecznych, a jest tu wśród nas ich bardzo wielu, zarówno

wśród radnych, pracowników, jak i zarządu, Drodzy Państwo ponad 2.500.000 zł, tyle w

budżecie gminy udało nam się przeznaczyć środków na szeroko pojętą pomoc i wsparcie dla

NGO. To mnie zawsze cieszy w budżecie, ponieważ to są pieniążki, które bezpośrednio

trafiają do tych, którzy są najbardziej potrzebujący i to są naprawdę bardzo dobrze wydane

środkifinansowe. Również takimi dobrze wydatkowanymi środkamifinansowymi są środki

przeznaczone na Pszczyński Budżet Obywatelski, w roku 2022 była to kwota prawie

2.200. 000 zł. Ogromne podziękowania również dla wszystkich osób, które zaangażowały się

w dystrybucję węgla. To było coś, czego żeśmy się do końca nie spodziewali w roku 2022.

Kryzys energetyczny, który nas dopadł był problematyczny dla wszystkich. Drodzy Państwo,

470 ton sprzedaliśmy na łączną kwotę 630.000 zł, mówię o roku oczywiście 2022, bo ta

sprzedaż toczyła się również w roku 2023. Natomiastfaktycznie w tej pierwszej części, czyli

pierwsze miesiące okresu grzewczego rok 2022. Ogromne podziękowania dla Pana

burmistrza Sidziny i dla Zdzisława Grygiera, Jacka Dyrdy i dla Pani dyrektor Sonii Marekwi,

ponieważ to na ich barkach, w zasadzie ich pracowników, spoczęła realizacja sprzedaży

węgla. I tak Drodzy Państwo, przychody budżetu z tytułu wolnych środków z roku 2021 to

kwota 25. 642. 027, 19 zł, natomiast przychody wynikające z rozliczenia środków unijnych,

środków pochodzących z koncesji na sprzedaż napojów alkoholowych i niewykorzystanych
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środków pieniężnych z Rządowego Funduszu In westycji Lokalnych to kwota 10.444.829, 79 zł.

I tutaj chciałbym się zatrzymać, ponieważ jest bardzo dużo dyskusji i w mediach i wśród

ekonomistów. Faktycznie każda jednostka samorządu terytorialnego w Polsce zanotowała

ubytki w zakresie dochodów, w naszym przypadku to jest udział w podatku od osób

fizycznych. Przeliczyliśmy to oczywiście w skali całego roku. Myślę, że na okrągło moglibyśmy

założyć, że była to kwota mniej więcej 10.000.000 zł, ponieważ zakładaliśmy też pewną

prognozę wzrostu, której nie było ze względu na ulgi podatkowe, które zostały zastosowane.

Natomiast trzeba też dodać, że to kwota ponad 10.444.000 zł to była niejako subwencja,

która uzupełniła ten brak dochodów. Rozmawialiśmy Drodzy Państwo na komisji wspólnej

rządu isamorzqdów, jak Państwo wiecie zasiadam z ramienia gminy Pszczyna w Zarządzie

Śląskiego Związku i jest zgoda ze strony rządu na to, aby ten instrument, który do tej pory był

instrumentem jakbyjednorazowym, indywidualną decyzją Premiera, co do dopłat dla

samorządów w przypadku tej subwencjijakją tam nazwać wyrównawczej, uzupełniającej czy

jakkolwiek inaczej, żeby stał się instrumentem stałym. Samorządy też o to bardzo mocno

wnioskowały żeby nie było to tak, z'e do dzisiaj z Panem Skarbnikiem nie wiemy ile

otrzymamy tego wyrównania w tym roku ponieważ są trzy elementy, które na to wyrównanie

wpływają. Jeden to jest zamożność społeczeństwa, dwa to jest wysokość inwestycji

zeszłorocznych i trzy to jest poziom 110% dochodu na jednego obywatela. Te trzy elementy

one generują tak naprawdę z tych 14 mld zł, o których Państwo słyszeliście pewnie w

mediach, przeznaczonych na uzupełnienie tego ubytku dochodów, generują jaki poziom

zostanie przekazany, wjakim poziomie zostaną przekazane środkifinansowe dla danej gminy

ipowiatów. Jeżeli dojdzie faktycznie do takich sytuacji, z'e będzie to instrument stały, wtedy

będzie tak naprawdę łatwiej nam planować i łatwiej decydować, jak podejmować decyzje

inwestycyjne na kolejne lata. Na razie te RFIL-e są na poziomie takim jakim mówiłem, w roku

2022 była to kwota 10. 000.000 zł. Chciałem Państwu bardzo podziękować ponieważ sprawy

finansowe są zawsze sprawami bardzo skomplikowanymi, szczególnie w sytuacji kiedy nie

mamy pewności dochodów lub te dochody sq wjakiś sposób zaburzone, kiedy również

oczekiwania różnych grup społecznych są na nie ukrywam wysokie w zakresie, czy to samych

wypłat, czy to w zakresie pomocy dla przedsiębiorcówjeżeli chodzi o umorzenia podatkowe,

czy wręcz sprawy związane z rozłożeniem na raty lub umorzeniem podatkowym opłaty za

śmieci. Tutaj nie mamy żadnego tak naprawdę dochodu z tego tytułu, więcjeżeli umarzamy

to musimy mieć świadomość tego, że musimy to zapłacić z własnego budżetu. To się Drodzy

Państwo wszystko dzieje i chciałem bardzo podziękować za to, że również w tych zmianach

budżetowych, które co miesiąc na każdej sesji Państwu proponujemy, Państwo podchodzicie

do tego w sposób rzetelny, w sposób taki normalny, wiedząc tak naprawdę jaka jest sytuacja

geopolityczna isytuacja ogólnie ekonomiczna w kraju, biorąc oczywiście przede wszystkim

poziom inflacji i tych oczekiwań społecznych. Bardzo dziękuję, bardzo proszę Państwa

o przyjęcie tego sprawozdania finansowego. Myślę, ze jest to nasza wspólna praca ipokazuje

dobry kierunek rozwoju gminy Pszczyna, który widać w terenie jak się wychodzi na ulice.

Bardzo dziękuję.”
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6.2)

Następnie pozytywne opinie do sprawozdania z wykonania budżetu gminy Pszczyna za 2022

rok przedstawili Przewodniczący Komisji Budżetu Andrzej Wojtanowicz, Przewodnicząca

Komisji Gospodarki ~ Renata Dyrda, Wiceprzewodnicząca Komisji Spraw Społecznych —

Maria Szostak oraz Przewodniczący Komisji Sportu i Kultury Fizycznej - Maciej Stieber.

Opinie komisji stanowi odpowiednio załączniki nr 8, 9, 10 i 11 do protokołu sesji.

6.3)

Prowadzący obrady poinformował, że pozytywną opinię o przedłożonym przez Burmistrza

Pszczyny sprawozdaniu z wykonania budżetu gminy za rok 2022 wydała Regionalna Izba

Obrachunkowa w Katowicach, której uchwałę w tej sprawie odczytał skarbnik gminy

Artur Krawczyk. Uchwała Nr 4200/I/78/2023 lSkładu Orzekającego Regionalnej Izby

Obrachunkowej w Katowicach z dnia 26 kwietnia 2023 r. stanowi załącznik nr 12 do

protokołu sesji.

6.4)

Prowadzący obrady Leszek Szczotka otworzył dyskusję na temat sprawozdania finansowego

oraz sprawozdania z wykonania budżetu gminy Pszczyna za rok 2022.

Głos w dyskusji zabrał radny Rafał Wróbel, który poruszył temat dotyczący upamiętnienia

por. Władysława Kuboszka inspektora i komendanta AK na naszych ziemiach poprzez

ufundowanie tablicy pamiątkowej na budynku kultury w Wiśle Małej. Pełna treść wstąpienia

radnego Rafała Wróbla stanowi załącznik nr 13 do protokołu sesji.

Druga sprawa, którą poruszył radny dotyczyła uI. Jelenia w Jankowicach. Powiedział:

„ Przedstawiamy milionowe inwestycje, nie jest to tak ważne, taka wielka inwestycja jest

ważna dla mieszkańcówjankowic. 20 000 zł przekazane w tym roku na projekt, będzie

prawdopodobnie w przyszłym roku, ale słyszę głos od Pana wiceburmistrza, że czy w ogóle

należy tq drogę robić. No zaskoczyło mnie to niesamowicie, czy należy tq drogę wykonać. Tyle

razy tutaj zabierałem głos na ten temat, mieszkają tam mieszkańcy niepełnosprawni i słyszę,

że nie wiadomo czy należy drogę robić.”

Przewodniczący rady zwrócił uwagę Radnemu, że zapytał czy Radni mają pytania i uwagi

do sprawozdań, natomiast temat który przedstawił Radny nie ma raczej nic wspólnego ze

sprawozdaniami z wykonania budżetu gminy za 2022 r.

Innych głosów w dyskusji nie było, w związku z czym przewodniczący obrad zamknął

dyskusję. Następnie przedstawił projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia

sprawozdania finansowego gminy Pszczyna oraz sprawozdania z wykonania budżetu gminy

Pszczyna za rok 2022.

Pytań, uwag, propozycji zmian nie zgłoszono i przystąpiono do głosownia.

Wyniki głosowania: ZA: 19, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:

ZA (19): Marek Dutkowski, Renata Dyrda, Krystyna Fuławka, Arkadiusz Gardiasz, Ireneusz

Gruszka, Jacek Kubis, Grzegorz Kuczera, Andrzej Mańka, Barbara Psik, Piotr Rabaszowski,
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Monika Rąba, Maciej Stieber, Leszek Szczotka, Marek Szklorz, Maria Szostak, Łukasz Tetla,

Marta Wojciechowska-Smolarz, Andrzej Wojtanowicz, Michał Ziebura

PRZECIW (1): Rafał Wróbel

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1): Henryk Kopiec

NIEOBECNI (2): Marcela Kanafek—Lewandowska, Marcelina Leki

W wyniku głosowania, w obecności 21 radnych, Uchwała Nr LIX/742/23 w sprawie

rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania z wykonania budżetu gminy za rok 2022,

podjęta została większością 19 głosów „za", przy 1 głosie „przeciw” i 1 głosie

„wstrzymującym się”. Prowadzący obrady stwierdził, że uchwała podjęta została przez radę

wymaganą większością głosów.

ad. 7.

7.1)

Prowadzący obrady Leszek Szczotka poprosił Przewodniczącą Komisji Rewizyjnej radną Barbarę

Psik o przedstawienie wniosku Komisji Rewizyjnej o udzielenie Burmistrzowi Pszczyny

absolutorium za rok 2022. Wniosek Komisji Rewizyjnej stanowi załącznik nr 14 do protokołu sesji.

7.2)

Następnie Przewodniczący rady Leszek Szczotka odczytał pozytywną opinię Regionalnej

Izby Obrachunkowej w Katowicach do wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Pszczynie

w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Pszczyny za 2022 rok. Uchwała

Nr 4200/l/102/2023 l Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej z dnia

29 maja 2023 r. stanowi załącznik nr 15 do protokołu sesji.

7.3)

Prowadzący obrady odczytał projekt uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Pszczyny

absolutorium za rok 2022.

Następnie prowadzący obrady zapytał, czy do projektu uchwały sąjakieś pytania, uwagi,

bądź propozycje zmian.

Pytań, uwag, propozycji zmian nie zgłoszono i przystąpiono do głosowania.

Prowadzący obrady poinformował, że zgodnie z art. 28a ust 2, uchwała w sprawie

absolutorium podejmowana jest bezwzględną większością głosów ustawowego składu rady.

Wyniki głosowania: ZA: 19, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:

ZA (19): Marek Dutkowski, Renata Dyrda, Krystyna Fuławka, Arkadiusz Gardiasz, Ireneusz

Gruszka, Jacek Kubis, Grzegorz Kuczera, Andrzej Mańka, Barbara Psik, Piotr Rabaszowski,

Monika Rąba, Maciej Stieber, Leszek Szczotka, Marek Szklorz, Maria Szostak, Łukasz Tetla,

Marta Wojciechowska-Smolarz, Andrzej Wojtanowicz, Michał Ziebura

PRZECIW (1): Rafał Wróbel

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1): Henryk Kopiec

NIEOBECNI (2): Marcela Kanafek-Lewandowska, Marcelina Leki

W wyniku głosowania, w obecnos’ci 21 radnych, Uchwała Nr LIX/743/23 w sprawie

udzielenia Burmistrzowi Pszczyny absolutorium za rok 2022, podjęta została większością
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19 głosów „za", przy 1 głosie „przeciw" i 1 głosie „wstrzymującym się". Prowadzący obrady

stwierdził, że uchwała podjęta została przez radę wymaganą większością głosów.

Po podjęciu przez radę uchwały przewodniczący rady Leszek Szczotka pogratulował

Burmistrzowi Pszczyny Dariuszowi Skrobolowi.

Burmistrz Pszczyny Dariusz Skrobol podziękował za udzielenie mu absolutorium za 2022 rok.

Powiedział: „ Panie Przewodniczący, Drodzy Państwo bardzo dziękuję za udzielenie mi

absolutorium, to zawsze najważniejszy moment w mojej pracy. Dziękuję również za to, że

akceptujecie Państwo wszystkie propozycje, które w trakcie roku budżetowego sq Państwu

przedstawiane. Myślę, że taka dobra współpraca, taki dobry kierunek powoduje to, że dzisiaj

zarówno Państwo, ale przede wszystkim nasi mieszkańcy czują się w naszej gminie dobrze.

Jeszcze raz bardzo, bardzo dziękuję. Składam również podziękowania na ręce Pana

Skarbnika, wszystkich służb finansowych, bo to kawał ciężkiej roboty przygotowanie budżetu,

a później realizacja tego budżetu isprawozdawczość. Dziękuję wszystkim moim Pracownikom

na ręce Kierowników, Naczelników, wszystkich indywidualnych stanowisk, Dyrektorów,

szefówjednostek. Naprawdę bardzo Wam dziękuję. Praca z Państwem to zaszczyt.

Wszystkiego dobrego.”

Prowadzący obrady ogłosił 10 minutową przerwę w obradach.

Po przerwie kontynuowano obrady od punktu 8 porządku obrad - Rozpatrzenie projektów

uchwał.

ad. 8.

8.1)

Przewodniczący rady Leszek Szczotka odczytał tytuł projektu uchwały w sprawie powołania

Zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na ławników do sądów powszechnych.

Dodał, że wszyscy kandydaci na członków Zespołu wyrazili zgodę na pracę w Zespole.

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez komisje rady.

Prowadzący obrady zapytał, czy do projektu uchwały są jakieś uwagi, pytania, propozycje

zmian.

Pytań, uwag, propozycji zmian nie było i przystąpiono do głosowania.

Wyniki imienne: ZA: 20, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:

ZA (20): Marek Dutkowski, Renata Dyrda, Krystyna Fuławka, Arkadiusz Gardiasz, Ireneusz

Gruszka, Henryk Kopiec, Jacek Kubis, Grzegorz Kuczera, Andrzej Mańka, Piotr Rabaszowski,

Monika Rąba, Maciej Stieber, Leszek Szczotka, Marek Szklorz, Maria Szostak, Łukasz Tetla,

Marta Wojciechowska-Smolarz, Andrzej Wojtanowicz, Rafał Wróbel, Michał Ziebura

BRAK GŁOSU (1): Barbara Psik

NIEOBECNI (2): Marcela Kanafek-Lewandowska, Marcelina Leki

W wyniku głosowania, w obecności 21 radnych, Uchwała Nr LlX/744/23 w sprawie

powołania Zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na ławników, podjęta została

15



jednogłośnie 20 głosami „za", jedna osoba nie brała udziału w głosowaniu. Prowadzący

obrady stwierdził, że uchwała podjęta została przez radę jednogłośnie.

8.2)

Przewodniczący rady Leszek Szczotka odczytał tytuł projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia

petycji o przystąpieniu do Sojuszu Pokojowego i o potwierdzenie sprzeciwu na połączenie

Polski i Ukrainy wjedno Państwo.

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez komisje rady.

Prowadzący obrady zapytał, czy do projektu uchwały są jakieś uwagi, pytania, propozycje

zmian.

Pytań, uwag, propozycji zmian nie było i przystąpiono do głosowania.

Wyniki imienne: ZA: 21, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:

ZA (21): Marek Dutkowski, Renata Dyrda, Krystyna Fuławka, Arkadiusz Gardiasz, Ireneusz

Gruszka, Henryk Kopiec, Jacek Kubis, Grzegorz Kuczera, Andrzej Mańka, Barbara Psik, Piotr

Rabaszowski, Monika Rąba, Maciej Stieber, Leszek Szczotka, Marek Szklorz, Maria Szostak,

Łukasz Tetla, Marta Wojciechowska-Smolarz, Andrzej Wojtanowicz, Rafał Wróbel, Michał

Ziebura

NIEOBECNI (2): Marcela Kanafek-Lewandowska, Marcelina Leki

W wyniku głosowania, w obecności 21 radnych, Uchwała Nr LIX/745/23 w sprawie

rozpatrzenia petycji o przystąpieniu do Sojuszu Pokojowego i o potwierdzenie sprzeciwu

na połączenie Polski i Ukrainy wjedno Państwo, podjęta została jednogłośnie 21 głosami

„za". Prowadzący obrady stwierdził, że uchwała podjęta została przez radę jednogłośnie.

8.3)
Przewodniczący rady Leszek Szczotka odczytał tytuł projektu uchwały zmieniającej uchwałę

w sprawie zatwierdzenia planu kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Pszczynie.

(W tym momencie na salę obrad przybyła radna Barbara Psik. Liczba radnych biorących udział w obradach

wynosiła 19).

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez komisje rady.

Prowadzący obrady zapytał, czy do projektu uchwały są jakieś uwagi, pytania, propozycje

zmian.

Pytań, uwag, propozycji zmian nie było i przystąpiono do głosowania.

Wyniki imienne: ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:

ZA (21): Marek Dutkowski, Renata Dyrda, Krystyna Fuławka, Arkadiusz Gardiasz, Ireneusz

Gruszka, Henryk Kopiec, Jacek Kubis, Grzegorz Kuczera, Andrzej Mańka, Barbara Psik, Piotr

Rabaszowski, Monika Rąba, Maciej Stieber, Leszek Szczotka, Marek Szklorz, Maria Szostak,

Łukasz Tetla, Marta Wojciechowska—Smolarz, Andrzej Wojtanowicz, Rafał Wróbel, Michał

Ziebura

NIEOBECNI (2): Marcela Kanafek-Lewandowska, Marcelina Leki
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W wyniku głosowania, w obecności 21 radnych, Uchwała Nr LIX/746/23 zmieniająca

uchwałę w sprawie zatwierdzenia planu kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w

Pszczynie, podjęta została jednogłośnie 21 głosami „za". Prowadzący obrady stwierdził,

Że uchwała podjęta została przez radę jednogłośnie.

8.4)

Burmistrz Pszczyny Dariusz Skrobol odczytał tytuł projektu uchwały w sprawie przyjęcia

programu polityki zdrowotnej „Program wczesnego wykrywania nowotworówjelita grubego

wśród mieszkańców Gminy Pszczyna na lata 2023—2027”.

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez komisje rady.

Prowadzący obrady zapytał, czy do projektu uchwały są jakieś uwagi, pytania, propozycje

zmian.

Pytań, uwag, propozycji zmian nie było i przystąpiono do głosowania.

Wyniki imienne: ZA: 21, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU10, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:

ZA (21): Marek Dutkowski, Renata Dyrda, Krystyna Fuławka, Arkadiusz Gardiasz, Ireneusz

Gruszka, Henryk Kopiec, Jacek Kubis, Grzegorz Kuczera, Andrzej Mańka, Barbara Psik, Piotr

Rabaszowski, Monika Rąba, Maciej Stieber, Leszek Szczotka, Marek Szklorz, Maria Szostak,

Łukasz Tetla, Marta Wojciechowska—Smolarz, Andrzej Wojtanowicz, Rafał Wróbel, Michał

Ziebura

NIEOBECNI (2): Marcela Kanafek—Lewandowska, Marcelina Leki

W wyniku głosowania, w obecności 21 radnych, Uchwała Nr LIX/747/23 w sprawie

przyjęcia programu polityki zdrowotnej „Program wczesnego wykrywania nowotworów

jelita grubego wśród mieszkańców Gminy Pszczyna na lata 2023-2027", podjęta została

jednogłośnie 21 głosami „za". Prowadzący obrady stwierdził, że uchwała podjęta została

przez radę jednogłośnie.

8.5)

Burmistrz Pszczyny Dariusz Skrobol odczytał tytuł projektu uchwały w sprawie przyjęcia

programu polityki zdrowotnej „Program profilaktyki cukrzycy typu 2 dla mieszkańców Gminy

Pszczyna w wieku 45—65 lat na lata 2023-2027”.

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez komisje rady.

Prowadzący obrady zapytał, czy do projektu uchwały sąjakieś uwagi, pytania, propozycje

zmian.

Pytań, uwag, propozycji zmian nie było i przystąpiono do głosowania.

Wyniki imienne: ZA: 21, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:

ZA (21): Marek Dutkowski, Renata Dyrda, Krystyna Fuławka, Arkadiusz Gardiasz, Ireneusz

Gruszka, Henryk Kopiec, Jacek Kubis, Grzegorz Kuczera, Andrzej Mańka, Barbara Psik, Piotr

Rabaszowski, Monika Rąba, Maciej Stieber, Leszek Szczotka, Marek Szklorz, Maria Szostak,
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Łukasz Tetla, Marta Wojciechowska—Smolarz, Andrzej Wojtanowicz, Rafał Wróbel, Michał

Ziebura

NIEOBECNI (2): Marcela Kanafek-Lewandowska, Marcelina Leki

W wyniku głosowania, w obecności 21 radnych, Uchwała Nr LIX/748/23 w sprawie

przyjęcia programu polityki zdrowotnej „Program profilaktyki cukrzycy typu 2 dla

mieszkańców Gminy Pszczyna w wieku 45-65 lat na lata 2023-2027”, podjęta została

jednogłośnie 21 głosami „za". Prowadzący obrady stwierdził, że uchwała podjęta została

przez radę jednogłośnie.

8.6)
Burmistrz Pszczyny Dariusz Skrobol odczytał tytuł projektu uchwały w sprawie

przeprowadzenia konsultacji społecznych związanych z przygotowaniem Pszczyńskiego

Budżetu Obywatelskiego 2024. Dodał, że do tego projektu uchwały wprowadza się

autopoprawkę. Dotyczy ona uzasadnienia do projektu uchwały i polega na sprostowaniu

oczywistej omyłki pisarskiej zawartej w ostatnim zdaniu trzeciego akapitu uzasadnienia,

gdzie rok 2023 zastępuje się rokiem 2024. Autopoprawka burmistrza stanowizałqcznik nr 16

do protokołu sesji.

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez komisje rady.

Prowadzący obrady zapytał, czy do projektu uchwały są jakieś uwagi, pytania, propozycje

zmian.

Pytań, uwag, propozycji zmian nie było i przystąpiono do głosowania.

Wyniki głosowania: ZA: 21, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:

ZA (21): Marek Dutkowski, Renata Dyrda, Krystyna Fuławka, Arkadiusz Gardiasz, Ireneusz

Gruszka, Henryk Kopiec, Jacek Kubis, Grzegorz Kuczera, Andrzej Mańka, Barbara Psik, Piotr

Rabaszowski, Monika Rąba, Maciej Stieber, Leszek Szczotka, Marek Szklorz, Maria Szostak,

Łukasz Tetla, Marta Wojciechowska—Smolarz, Andrzej Wojtanowicz, Rafał Wróbel, Michał

Ziebura

NIEOBECNI (2): Marcela Kanafek—Lewandowska, Marcelina Leki

W wyniku głosowania, w obecności 21 radnych, Uchwała Nr LIX/749/23 w sprawie

przeprowadzenia konsultacji społecznych związanych z przygotowaniem Pszczyńskiego

Budżetu Obywatelskiego 2024, podjęta została większością 20 głosów „za”, przy 1 głosie

„wstrzymującym się", bez głosów „przeciw". Prowadzący obrady stwierdził, że uchwała

podjęta została przez radę wymaganą większością głosów.

8.7)
Burmistrz Pszczyny Dariusz Skrobol odczytał tytuł projektu uchwały w sprawie wyrażenia

zgody na złożenie wniosku o wygaśnięcie trwałego zarządu.

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez komisje rady.

Prowadzący obrady zapytał, czy do projektu uchwały są jakieś uwagi, pytania, propozycje

zmian.

Pytań, uwag, propozycji zmian nie było i przystąpiono do głosowania.

18



Wyniki głosowania: ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:

ZA (21): Marek Dutkowski, Renata Dyrda, Krystyna Fuławka, Arkadiusz Gardiasz, Ireneusz

Gruszka, Henryk Kopiec, Jacek Kubis, Grzegorz Kuczera, Andrzej Mańka, Barbara Psik, Piotr

Rabaszowski, Monika Rąba, Maciej Stieber, Leszek Szczotka, Marek Szklorz, Maria Szostak,

Łukasz Tetla, Marta Wojciechowska—Smolarz, Andrzej Wojtanowicz, Rafał Wróbel, Michał

Ziebura

NIEOBECNI (2): Marcela Kanafek-Lewandowska, IVIarceIina Leki

W wyniku głosowania, w obecności 21 radnych, Uchwała Nr LlX/750/23 w sprawie

wyrażenia zgody na złożenie wniosku o wygaśnięcie trwałego zarządu podjęta została

jednogłośnie 21 głosami „za". Prowadzący obrady stwierdził, że uchwała podjęta została

przez radę jednogłośnie.

8.8)

Burmistrz Pszczyny Dariusz Skrobol odczytał tytuł projektu uchwały w sprawie ustalenia

trybu udzielania i rozliczania dotacji oraz trybu przeprowadzania kontroli prawidłowości

pobrania i wykorzystania dotacji udzielanych z budżetu gminy Pszczyna.

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez komisje rady.

Prowadzący obrady zapytał, czy do projektu uchwały sąjakieś uwagi, pytania, propozycje

zmian.

Pytań, uwag, propozycji zmian nie było i przystąpiono do głosowania.

Wyniki głosowania: ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:

ZA (21): Marek Dutkowski, Renata Dyrda, Krystyna Fuławka, Arkadiusz Gardiasz, Ireneusz

Gruszka, Henryk Kopiec, Jacek Kubis, Grzegorz Kuczera, Andrzej Mańka, Barbara Psik, Piotr

Rabaszowski, Monika Rąba, Maciej Stieber, Leszek Szczotka, Marek Szklorz, Maria Szostak,

Łukasz Tetla, Marta Wojciechowska-Smolarz, Andrzej Wojtanowicz, Rafał Wróbel, Michał

Ziebura

NIEOBECNI (2): Marcela Kanafek-Lewandowska, Marcelina Leki

W wyniku głosowania, w obecności 21 radnych, Uchwała Nr LIX/751/23 w sprawie

ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji oraz trybu przeprowadzania kontroli

prawidłowości pobrania i wykorzystania dotacji udzielanych z budżetu gminy Pszczyna,

podjęta została jednogłośnie 21 głosami „za”. Prowadzący obrady stwierdził, że uchwała

podjęta została przez radę jednogłośnie.

8.9)

Burmistrz Pszczyny Dariusz Skrobol odczytał tytuł projektu uchwały w sprawie obciążenia

służebnością gruntową nieruchomości położonej w Pszczynie przy ul. Witolda Bielasa.

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez komisje rady.

Prowadzący obrady zapytał, czy do projektu uchwały są jakieś uwagi, pytania, propozycje

zmian.

Pytań, uwag, propozycji zmian nie było i przystąpiono do głosowania.
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Wyniki głosowania: ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:

ZA (21): Marek Dutkowski, Renata Dyrda, Krystyna Fuławka, Arkadiusz Gardiasz, Ireneusz

Gruszka, Henryk Kopiec, Jacek Kubis, Grzegorz Kuczera, Andrzej Mańka, Barbara Psik, Piotr

Rabaszowski, Monika Rąba, Maciej Stieber, Leszek Szczotka, Marek Szklorz, Maria Szostak,

Łukasz Tetla, Marta Wojciechowska—Smolarz, Andrzej Wojtanowicz, Rafał Wróbel, Michał

Ziebura

NIEOBECNI (2): Marcela Kanafek-Lewandowska, Marcelina Leki

W wyniku głosowania, w obecności 21 radnych, Uchwała Nr LIX/752/23 w sprawie

obciążenia służebnością gruntową nieruchomości położonej w Pszczynie przy ul. Witolda

Bielasa, podjęta została jednogłośnie 21 głosami „za". Prowadzący obrady stwierdził,

że uchwała podjęta została przez radę jednogłośnie.

8.10)

Burmistrz Pszczyny Dariusz Skrobol odczytał tytuł projektu uchwały w sprawie obciążenia

służebnością gruntową nieruchomości położonej w Pszczynie pomiędzy ul. Warowną

i Placem Targowym.

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez komisje rady.

Prowadzący obrady zapytał, czy do projektu uchwały są jakieś uwagi, pytania, propozycje

zmian.

Pytań, uwag, propozycji zmian nie było i przystąpiono do głosowania.

Wyniki głosowania: ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:

ZA (21): Marek Dutkowski, Renata Dyrda, Krystyna Fuławka, Arkadiusz Gardiasz, Ireneusz

Gruszka, Henryk Kopiec, Jacek Kubis, Grzegorz Kuczera, Andrzej Mańka, Barbara Psik, Piotr

Rabaszowski, Monika Rąba, Maciej Stieber, Leszek Szczotka, Marek Szklorz, Maria Szostak,

Łukasz Tetla, Marta Wojciechowska-Smolarz, Andrzej Wojtanowicz, Rafał Wróbel, Michał

Ziebura

NIEOBECNI (2): Marcela Kanafek—Lewandowska, Marcelina Leki

W wyniku głosowania, w obecności 21 radnych, Uchwała Nr LIX/753/23 w sprawie

obciążenia służebnością gruntową nieruchomości położonej w Pszczynie pomiędzy

ul. Warowną i Placem Targowym, podjęta została jednogłośnie 21 głosami „za".

Prowadzący obrady stwierdził, że uchwała podjęta została przez radę jednogłośnie.

8.11)

Burmistrz Pszczyny Dariusz Skrobol odczytał tytuł projektu uchwały w sprawie obciążenia

służebnością gruntową nieruchomości położonej w Studzionce przy uI. Wodzisławskiej.

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez komisje rady.

Prowadzący obrady zapytał, czy do projektu uchwały są jakieś uwagi, pytania, propozycje

zmian.

Pytań, uwag, propozycji zmian nie było i przystąpiono do głosowania.
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Wyniki głosowania: ZA: 21, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:

ZA (21): Marek Dutkowski, Renata Dyrda, Krystyna Fuławka, Arkadiusz Gardiasz, Ireneusz

Gruszka, Henryk Kopiec, Jacek Kubis, Grzegorz Kuczera, Andrzej Mańka, Barbara Psik, Piotr

Rabaszowski, Monika Rąba, Maciej Stieber, Leszek Szczotka, Marek Szklorz, Maria Szostak,

Łukasz TetIa, Marta Wojciechowska-Smolarz, Andrzej Wojtanowicz, Rafał Wróbel, Michał

Ziebura

NIEOBECNI (2): Marcela Kanafek—Lewandowska, Marcelina Leki

W wyniku głosowania, w obecnos’ci 21 radnych, Uchwała Nr LIX/754/23 w sprawie

obciążenia służebnością gruntową nieruchomości położonej w Studzionce przy

ul. Wodzisławskiej, podjęta została jednogłośnie 21 głosami „za". Prowadzący obrady

stwierdził, że uchwała podjęta została przez radę jednogłośnie.

8.12)

Burmistrz Pszczyny Dariusz Skrobol odczytał tytuł projektu uchwały w sprawie uchylenia

uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonych w Pszczynie przy

ul. M. Skłodowskiej - Curie.

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez komisje rady.

Prowadzący obrady zapytał, czy do projektu uchwały sąjakieś uwagi, pytania, propozycje

zmian.

Pytań, uwag, propozycji zmian nie było i przystąpiono do głosowania.

Wyniki głosowania: ZA: 20, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:

ZA (20): Marek Dutkowski, Renata Dyrda, Krystyna Fuławka, Arkadiusz Gardiasz, Ireneusz

Gruszka, Henryk Kopiec, Jacek Kubis, Grzegorz Kuczera, Andrzej Mańka, Barbara Psik, Piotr

Rabaszowski, Monika Rąba, Maciej Stieber, Leszek Szczotka, Marek Szklorz, Maria Szostak,

Łukasz Tetla, Marta Wojciechowska-Smolarz, Andrzej Wojtanowicz, Michał Ziebura

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1): Rafał Wróbel

NIEOBECNI (2): Marcela Kanafek—Lewandowska, Marcelina Leki

W wyniku głosowania, w obecności 21 radnych, Uchwała Nr LIX/755/23 w sprawie

uchylenia uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonych

w Pszczynie przy ul. M. Skłodowskiej - Curie, podjęta została większością 20 głosów „za",

przy 1 głosie „wstrzymującym się", bez głosów „przeciw". Prowadzący obrady stwierdził,

że uchwała podjęta została przez radę wymaganą większością głosów.

8.13)

Burmistrz Pszczyny Dariusz Skrobol odczytał tytuł projektu uchwały w sprawie wyrażenia

zgody na wydzierżawienie nieruchomości położonej w Pszczynie przy ul. Marii Skłodowskiej —

Curie oraz na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy.

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez komisje rady.

Prowadzący obrady zapytał, czy do projektu uchwały są jakieś uwagi, pytania, propozycje

zmian.
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Pytań, uwag, propozycji zmian nie było i przystąpiono do głosowania.

Wyniki głosowania: ZA: 18, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:

ZA (18): Marek Dutkowski, Renata Dyrda, Krystyna Fuławka, Arkadiusz Gardiasz, Ireneusz

Gruszka, Jacek Kubis, Andrzej Mańka, Barbara Psik, Piotr Rabaszowski, Monika Rąba, Maciej

Stieber, Leszek Szczotka, Marek Szklorz, Maria Szostak, Łukasz Tetla, Marta Wojciechowska—

Smolarz, Andrzej Wojtanowicz, Michał Ziebura

WSTRZYM UJĘ SIĘ (3): Henryk Kopiec, Grzegorz Kuczera, Rafał Wróbel

NIEOBECNI (2): Marcela Kanafek—Lewandowska, Marcelina Leki

W wyniku głosowania, w obecności 21 radnych, Uchwała Nr LIX/756/23 w sprawie

wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości położonej w Pszczynie przy ul. Marii

Skłodowskiej — Curie oraz na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia

umowy dzierżawy, podjęta została większością 18 głosów „za", przy 3 „wstrzymujących

się", bez głosów „przeciw". Prowadzący obrady stwierdził, że uchwała podjęta została przez

radę wymaganą większością głosów.

8.14)

Burmistrz Pszczyny Dariusz Skrobol odczytał tytuł projektu uchwały w sprawie wyrażenia

zgody na wydzierżawienie nieruchomości położonej w Pszczynie przy ul. Katowickiej.

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez komisje rady.

Prowadzący obrady zapytał, czy do projektu uchwały są jakieś uwagi, pytania, propozycje

zmian.

Pytań, uwag, propozycji zmian nie było i przystąpiono do głosowania.

Wyniki głosowania: ZA: 21, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:

ZA (21): Marek Dutkowski, Renata Dyrda, Krystyna Fuławka, Arkadiusz Gardiasz, Ireneusz

Gruszka, Henryk Kopiec, Jacek Kubis, Grzegorz Kuczera, Andrzej Mańka, Barbara Psik, Piotr

Rabaszowski, Monika Rąba, Maciej Stieber, Leszek Szczotka, Marek Szklorz, Maria Szostak,

Łukasz Tetla, Marta Wojciechowska—Smolarz, Andrzej Wojtanowicz, Rafał Wróbel, Michał

Ziebura

NIEOBECNI (2): Marcela Kanafek-Lewandowska, Marcelina Leki

W wyniku głosowania, w obecności 21 radnych, Uchwała Nr LIX/757/23 w sprawie

wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości położonej w Pszczynie przy

ul. Katowickiej, podjęta została jednogłośnie 21 głosami „za". Prowadzący obrady

stwierdził, że uchwała podjęta została przez radę jednogłośnie.

8.15)

Burmistrz Pszczyny Dariusz Skrobol odczytał tytuł projektu uchwały w sprawie zmiany

uchwały dotyczącej przyjęcia Regulaminu udzielania dotacji celowej na dofinansowanie

przedsięwzięć związanych z usuwaniem wyrobów zawierających azbest z terenu gminy

Pszczyna w latach 2021-2023.

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez komisje rady.
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Prowadzący obrady zapytał, czy do projektu uchwały są jakieś uwagi, pytania, propozycje

zmian.

Pytań, uwag, propozycji zmian nie było i przystąpiono do głosowania.

Wyniki głosowania: ZA: 21, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:

ZA (21): Marek Dutkowski, Renata Dyrda, Krystyna Fuławka, Arkadiusz Gardiasz, Ireneusz

Gruszka, Henryk Kopiec, Jacek Kubis, Grzegorz Kuczera, Andrzej Mańka, Barbara Psik, Piotr

Rabaszowski, Monika Rąba, Maciej Stieber, Leszek Szczotka, Marek Szklorz, Maria Szostak,

Łukasz Tetla, Marta Wojciechowska—Smolarz, Andrzej Wojtanowicz, Rafał Wróbel, Michał

Ziebura

NIEOBECNI (2): Marcela Kanafek-Lewandowska, Marcelina Leki

W wyniku głosowania, w obecnos’ci 21 radnych, Uchwała Nr LIX/758/23 w sprawie zmiany

uchwały dotyczącej przyjęcia Regulaminu udzielania dotacji celowej na dofinansowanie

przedsięwzięć związanych z usuwaniem wyrobów zawierających azbest z terenu gminy

Pszczyna w latach 2021-2023, podjęta została jednogłośnie 21 głosami „za". Prowadzący

obrady stwierdził, że uchwała podjęta została przez radę jednogłośnie.

8.16)

Burmistrz Pszczyny Dariusz Skrobol odczytał tytuł projektu uchwały zmieniającej uchwałę

w sprawie udzielenia Powiatowi Pszczyńskiemu pomocy finansowej na realizację zadań na

drogach powiatowych.

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez komisje rady.

Prowadzący obrady zapytał, czy do projektu uchwały są jakieś uwagi, pytania, propozycje

zmian.

Pytań, uwag, propozycji zmian nie było i przystąpiono do głosowania.

Wyniki głosowania: ZA: 19, PRZECIW: O, WSTRZYM UJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:

ZA (19): Marek Dutkowski, Renata Dyrda, Krystyna Fuławka, Arkadiusz Gardiasz, Ireneusz

Gruszka, Jacek Kubis, Grzegorz Kuczera, Andrzej Mańka, Barbara Psik, Piotr Rabaszowski,

Monika Rąba, Maciej Stieber, Leszek Szczotka, Marek Szklorz, Maria Szostak, Łukasz Tetla,

Marta Wojciechowska—Smolarz, Andrzej Wojtanowicz, Michał Ziebura

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2): Henryk Kopiec, Rafał Wróbel

NIEOBECNI (2): Marcela Kanafek-Lewandowska, Marcelina Leki

W wyniku głosowania, w obecności 21 radnych, Uchwała Nr LIX/759/23 zmieniająca

uchwałę w sprawie udzielenia Powiatowi Pszczyńskiemu pomocy finansowej na realizację

zadań na drogach powiatowych, podjęta została większością 19 głosów „za",

przy 2 głosach „wstrzymujących się”, bez głosów „przeciw". Prowadzący obrady stwierdził,

że uchwała podjęta została przez radę wymaganą większością głosów.
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8.17)

Burmistrz Pszczyny Dariusz Skrobol odczytał tytuł projektu uchwały w sprawie przekazania

środków finansowych dla Policji.

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez komisje rady.

Prowadzący obrady zapytał, czy do projektu uchwały są jakieś uwagi, pytania, propozycje

zmian.

Pytań, uwag, propozycji zmian nie było i przystąpiono do głosowania.

Wyniki głosowania: ZA: 19, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:

ZA (19): Marek Dutkowski, Renata Dyrda, Krystyna Fuławka, Ireneusz Gruszka, Henryk

Kopiec, Jacek Kubis, Grzegorz Kuczera, Andrzej Mańka, Barbara Psik, Piotr Rabaszowski,

Monika Rąba, Leszek Szczotka, Marek Szklorz, Maria Szostak, Łukasz Tetla, Marta

Wojciechowska-Smolarz, Andrzej Wojtanowicz, Rafał Wróbel, Michał Ziebura

PRZECIW (1): Arkadiusz Gardiasz

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1): Maciej Stieber

NIEOBECNI (2): Marcela Kanafek—Lewandowska, Marcelina Leki

W wyniku głosowania, w obecności 21 radnych, Uchwała Nr LIX/760/23 w sprawie

przekazania środków finansowych dla Policji, podjęta została większością 19 głosów „za”,

przy 1 głosie „przeciw" i 1 „wstrzymującym się". Prowadzący obrady stwierdził, że uchwała

podjęta została przez radę wymaganą większością głosów.

8.18)

Skarbnik gminy Artur Krawczyk odczytał tytuł projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie

gminy na rok 2023. Dodał, że do tego projektu uchwały została wprowadzona

autopoprawka. Wyjaśnił, że ma ona związek z planowanym podpisaniem aneksów

zmieniających harmonogram spłat kredytów. Pełna treść autopoprawkistanowi

załącznik nr 1 7 do protokołu se5ji.

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez komisje rady.

Prowadzący obrady zapytał, czy do projektu uchwały są jakieś uwagi, pytania, propozycje

zmian.

Pytań, uwag, propozycji zmian nie było i przystąpiono do głosowania.

Wyniki głosowania: ZA: 19, PRZECIW10, WSTRZYM UJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:

ZA (19): Marek Dutkowski, Renata Dyrda, Krystyna Fuławka, Arkadiusz Gardiasz, Ireneusz

Gruszka, Jacek Kubis, Grzegorz Kuczera, Andrzej Mańka, Barbara Psik, Piotr Rabaszowski,

Monika Rąba, Maciej Stieber, Leszek Szczotka, Marek Szklorz, Maria Szostak, Łukasz Tetla,

Marta Wojciechowska-Smolarz, Andrzej Wojtanowicz, Michał Ziebura

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2): Henryk Kopiec, Rafał Wróbel

NIEOBECNI (2): Marcela Kanafek—Lewandowska, Marcelina Leki

W wyniku głosowania, w obecności 21 radnych, Uchwała Nr LIX/761/23 w sprawie zmian

w budżecie gminy na rok 2023, podjęta została większością 19 głosów „za", przy 2 głosach
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„wstrzymujących się”, bez głosów „przeciw". Prowadzący obrady stwierdził, że uchwała

podjęta została przez radę wymaganą większością głosów.

8.19)

Skarbnik gminy Artur Krawczyk odczytał tytuł projektu uchwały w sprawie zmian

w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Pszczyny. Dodał, że do tego projektu uchwały

została wprowadzona autopoprawka. Wyjaśnił, że ma ona związek z planowanym

podpisaniem aneksów zmieniających harmonogram spłat kredytów. Dodano załącznik

„Wieloletnia prognoza finansowa jednostki samorządu terytorialnego”, w którym

zaktualizowano wartości dochodów, wydatków i rozchodów w latach 2023—2026. Pełna treść

autopoprawki stanowi załącznik nr 18 do protokołu sesji.

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez komisje rady.

Prowadzący obrady zapytał, czy do projektu uchwały są jakieś uwagi, pytania, propozycje

zmian.

Pytań, uwag, propozycji zmian nie było i przystąpiono do głosowania.

Wyniki głosowania: ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU10, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:

ZA (19): Marek Dutkowski, Renata Dyrda, Krystyna Fuławka, Arkadiusz Gardiasz, Ireneusz

Gruszka, Jacek Kubis, Grzegorz Kuczera, Andrzej Mańka, Barbara Psik, Piotr Rabaszowski,

Monika Rąba, Maciej Stieber, Leszek Szczotka, Marek Szklorz, Maria Szostak, Łukasz Tetla,

Marta Wojciechowska—Smolarz, Andrzej Wojtanowicz, Michał Ziebura

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2): Henryk Kopiec, Rafał Wróbel

NIEOBECNI (2): Marcela Kanafek-Lewandowska, Marcelina Leki

W wyniku głosowania, w obecności 21 radnych, Uchwała Nr LIX/762/23 w sprawie zmian

w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Pszczyna, podjęta została większością

19 głosów „za", 2 głosach „wstrzymujących się", bez głosów „przeciw”. Prowadzący obrady

stwierdził, że uchwała podjęta została przez radę wymaganą większością głosów.

Wykaz podjętych na L/X sesji Rady Miejskiej uchwał stanowi załącznik nr 19 do protokołu

sesji.

(W tym momencie salę obrad opuściły radna Renata Dyrda iradna Marta Wojciechowska — Smolarz. Liczba

radnych biorqcych udział w obradach wynosiła 19).

ad. 9.

1. Głos zabrał radny Henryk Kopiec. Powiedział:„Panie Przewodniczący, Panie Burmistrzu,

w raporcie dużo było mowy o ochronie powietrza, ochronie przyrody. Ja w tym momencie

w trakcie mojego wystąpienia mam bardzo dużą prośbę do Pana burmistrza. (W tym

momencie salę obrad opuścili: radna Maria Szostak i radna Krystyna Fuławka oraz radny Andrzej Mańka.

Liczba radnych biorących udział w obradach wynosiła 16). Właśnie zauważyłem, że jeżeli chodzi 0

temat kanalizacja to w ostatnim okresie bardzo dużo zaczyna się też dziaći wszystk/e

instytucje, którym leży na sercu problem kanalizacji zaczynają podejmować przeróżne

decyzje i szukać środków do realizacji tego zadania. Ale ja w swojej wypowiedzi

chciałbym się odnieść do ostatniej sesji, kiedy tutaj zauważyłem pewnego rodzaju
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niezadowolenia i ja też byłem bardzo niezadowolony, kiedy mowa była o zasypywaniu

terenów w okolicach Rudołtowice-ćwiklice. Nie wypowiadałem się na ten temat i w ogóle

bym się nie chciał wypowiadać, bo doszedłem do wniosku, że jeżeli chodzi o ten temat to

tam już wszystko zrobiono. A więc teren zasypano, pieniądze podzielono i teraz się

martwcie, bo nawet próbowano apelować do radych, żeby się zająć tym tematem. Proszę

Państwa, ale dlaczego wróciłem d0 Rudołtowic? Dlatego, że w ostatnim okresie czasu ja

temat kanalizacji podejmowałem bardzo często dlatego, że moje funkcje i moje nazwisko

często była ujmowane w komentarzach, że za kanalizację i to co płynie w rowach

odpowiedzialnyjest przewodniczący i radny. Ja to wszędzie dementowałem, że to nie,

bo to za to jest odpowiedzialny Urząd. Ale proszę Państwa, to co ja ostatnio zauważyłem,

już podjęto pewnego rodzaju działania w tym temacie, ale ja wiem jak działają

Prokuratury i Sądy proszę Państwa. To się ciągnie wszystko latami, pięknie wygląda.

Także mnie bulwersuje tylko fakt, że to co się dzieje, dzieje się na naszym terenie, tam

gdzie ja mieszkam, gdzie funkcjonuję. Proszę Państwa do czego już dochodzi ? Mówiłem o

terenach zalewowych. Dewastacja terenów zalewowych, nie Wiem kto jest za to

odpowiedzialny, ale to jest nasz teren, teren Pszczyny. Dewastacja, niszczenie, zmiana

tego terenu. A proszę Państwa to do czego doszło ja się tylko zastanawiam kto sprzedaje

te tereny w prywatne ręce i jakie to są pieniądze? Ale to c0 wydarzyło się ostatnio proszę

Państwa to już przechodzi wszystkie pojęcia. Na terenie akurat nie mojego osiedla Polne

Domy, ale osiedla Jankowice, na prywatnym terenie wybudowano sobie dwa bunkry, do

których zlewa się ściekli kanalizacyjne i odprowadza się do rzeki Dokawy. Proszę Państwa

kto za to będzie odpowiadał? Panie burmistrzu ja mam taką gorącą prośbę. My też mamy

Wydział Ochrony Środowiska, żeby też tym tematem się zajęli. Z tego co wiem podobno

juz' została sprawa zgłoszona do Prokuratury, ale ja naprawdę proszę Państwa, ja wiem

jak te organy działają. Tak. Prokuratury, Sądyjak działają to my wiemy od kilku lat.

Tylko proszę Państwa to wszystko dzieje się, tam mamy drugą Oczyszczalnie Ścieków.

Jedna jest wJankowicach, przepraszam trzecia w Wiśle Wielkie] i teraz mamy na

terenach zalewowych. Proszę Państwa pięknie wybetonowane bunkry, pomaskowane

wloty, wyloty, piękny rów i woda, ścieki idą do Dokawy. I tak my chronimy przyrodę

i nasze tereny. To jestjeden temat.

(W tym momencie salę obrad opuścił radny Jacek Kubis. Liczba radnych biorących udział w obradach

wynosiła 15).

Ad vocem głos zabrał Burmistrz Pszczyny Dariusz Skrobol. Powiedział: „ To króciutko,

Panie Heńku to są bieżące sprawy Urzędu, to naprawdę nie jest miejsce na sesji, jeżeli Pan

ma takie spostrzeżenia proszę zgłaszać to bezpośrednio do wydziału”.

Radny Henryk Kopiec kontynuował swoją wypowiedź. Powiedział: „ Panie burmistrzu,

ja z takim spostrzeżeniami zwracam się do mediów społecznościowych ] one mi

wówczas...”

Burmistrz Pszczyny Dariusz Skrobol ponownie zwrócił się do radnego i powiedział:

„ To co Pan powiedziałjest odrębny Wydział, jest Wydział proszę to zgłosić, na pewno

podejmiemy działania”.
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Radny Henryk Kopiec powiedział: „Zgłaszałem Panie burmistrzu. Już rozmawiałem na ten

temat, ale Panie burmistrzu czego się Pan obawia? Ja chcę, żeby społeczeństwo

dowiedziała się co się dzieje na naszym terenie pszczyńskim, na terenie sołectwa

Jankowice. Ludzie nie wiedzą co się dzieje. Może tam ktoś się będzie kąpał w tej Dokawie

za chwilę, b0 będzie uważał, że na taka czyściutka woda leci. Ja się chciałem, bo dzisiaj

akurat odebrałem Panie burmistrzu pisemko - odpowiedzi na wnioski z zebrań

sprawozdawczych na osiedlu. Panie Wiceburmistrzu ja mam taką prośbę. Ubytki na

drogach o nawierzchni tłuczniowej zostały uzupełnione dotyczy ulic Grenadierów,

Saperskiej, Czołgistów, BarciJędrysików, Marynarzy i pominięto Lotników i Czołgistów.

Przebudowa tych dróg stanowi zadanie in westycyjne i musi zostać uwidocznione

w budżecie Gminy. T0 jest nieprawda, b0 wszystkie te drogi wie Pan, że zostały ujęte

w wykazie 25 dróg i one nie spełniają norm technicznych i tam nic nie można robić,

żadnych projektów, ani żadnej rozbudowy. Więc dlaczego wprowadzać mieszkańców

w błąd i dawać im jakieś tam... 0 może kiedyś przyjdzie moment i będzie to zrobione.

W tegorocznym budżecie nie zabezpieczono środkówfinansowych na ten cel.

No wiadomo nie zabezpieczono, bo drogi te nie wypełniają norm technicznych i nie

zatwierdzono odpowiednich kwot. A Panie burmistrzu ja jeszcze protokołu odbioru

wykonania robót bieżących nie podpisałem. I tam nie zostały prace na osiedlu,

ja informowałem Wydział Gospodarki Komunalnej, więc nie wiem dlaczego ja mam

takie pismo przedstawić Zarządowi Osiedla Polne Domy, jeżeli to jest nie prawda.

Dziękuję bardzo”.

Burmistrz Pszczyny Dariusz Skrobol powiedział, że chciałby przedstawić krótką informację

odnośnie kilku zmian, które nastąpiły wskutek przejścia na emeryturę naszych

pracowników. Mamy nowego naczelnika, nowego kierownika i nowe samodzielne

stanowisko. Mianowicie w związku z tym, że bardzo dużo spraw związanych z elektryką

i energetyką związaną z gminą Pszczyna oraz wszystkimi działaniami, które się z tym

wiążą wymagało również wyodrębnienia takiej nowej komérki dlatego pan Józef Bałuch,

którego wszyscy doskonale Państwo znacie od 1 czerwca jest już indywidualnym

jednoosobowym stanowiskiem do spraw elektryki i energetyki w gminie Pszczyna.

Będzie miał swoje biuro przy ul. Dworcowej w Pszczynie. Dodał, że mamy również

kierownika Referatu Lokalowego ijest to Pani Ewelina Kędzierska oraz nowego

naczelnika Wydziału Polityki Społecznej ijest to pani Zofia Masny—Klimczak.

Przewodniczący rady przedstawił informację z działalności Rady Miejskiej w Pszczynie

w okresie międzysesyjnym. Powiedział, że 19 czerwca br. miało miejsce wspólne

posiedzenie Komisji Budżetu, Komisji Gospodarki, Komisji Spraw Społecznych i Komisji

Sportu i Kultury Fizycznej, podczas której dokonano analizy wykonania budżetu gminy

za rok 2022.

Przewodniczący rady Leszek Szczotka powiedział, że do Rady Miejskiej w Pszczynie

wpłynęło pismo mieszkańca Pszczyny dotyczące opłat za parkingi. Dodał, że przekazał

pismo wszystkim Radnym do wiadomości, z prośbą do Przewodniczącej Komisji

Gospodarki o szczegółową analizę tego tematu. Na podstawie stanowiska Komisji

Gospodarki przygotowana została propozycja odpowiedzi na to pismo, którą następnie
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odczytał. Propozycja odpowiedzi na pismo stanowi załącznik nr 20 do protokołu sesji.

Po odczytaniu propozycji odpowiedzi prowadzący obrady zapytał, czy do przedstawionej

propozycji odpowiedzi są uwagi, pytania, propozycje zmian? Pytań, uwag, propozycji

zmian nie było i przystąpiono do głosowania.

Wyniki głosowania: ZA: 14, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 6,

NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:

ZA (14): Marek Dutkowski, Arkadiusz Gardiasz, Ireneusz Gruszka, Henryk Kopiec,

Grzegorz Kuczera, Barbara Psik, Piotr Rabaszowski, Monika Rąba, Maciej Stieber, Leszek

Szczotka, Marek Szklorz, Łukasz Tetla, Andrzej Wojtanowicz, Rafał Wróbel

WSTRZYMUJE SIĘ (1): Michał Ziebura

BRAK GŁOSÓW (6): Renata Dyrda, Krystyna Fuławka, Jacek Kubis, Andrzej Mańka, Maria

Szostak, Marta Wojciechowska — Smolarz

NIEOBECNI (2): Marcela Kanafek — Lewandowska, Marcelina Leki

W wyniku głosowania propozycja odpowiedzi na pismo przegłosowana została

wymaganą większością głosów.

5. Przewodniczący rady Leszek Szczotka powiedział, że Dyrektor Miejskiego Ośrodka

Rekreacji i Sportu w Pszczynie zwrócił się do niego z prośbą przekazanie informacji

na temat planowanego startu etapu Tour de Pologne z Pszczyny w dniu 2 sierpnia br.

MORiS zaprasza do współpracy wszystkich chętnych wolontariuszy do pomocy

w zabezpieczeniu przejazdu wys’cigu przez naszą gminę. Trasa etapu prowadzi przez Łąkę,

Wisła Wielką oraz Wisłę Małą. Zapisy oraz szczegółowe informacje można otrzymać

telefonicznie oraz w biurze MORiS, a także mailowo.

6. Przewodniczący rady powiedział, że następna sesja planowana jest na 7 lipca 2023 r.

Przed sesją o godz. 103”O odbędzie się wspólne posiedzenie komisji rady.

ad. 10.

Prowadzący obrady stwierdził wyczerpanie porządku obrad. Podziękował wszystkim

za uczestnictwo w obradach i o godz. 1520 ogłosił zamknięcie LIX sesji Rady Miejskiej

w Pszczynie.

[PODPIS]
wodniczący

:fiegyzek Szc/tka  
  

 

Protokołowała: Ka n/a')?ękała
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